
 

Zápis z členské schůze KCHHMO,  z. s. 

22. 3. 2025, Domašov u Brna 

 

Předseda klubu P. Novotný zahájil schůzi a přivítal přítomné.  

 

1) Předseda přednáší návrh pracovních komisí na ČS: 

Řídící ČS     P. Novotný 

Zapisovatel    L. Svobodová 

Ověřovatelé zápisu   M. Touš, J. Kopřiva 

Volba pracovního předsednictva přítomní členové výboru 

Návrhová komise   M. Cerman, M. Touš, L. Svobodová 

Mandátová komise a skrutátoři H. Svobodová, I. Růžičková, M. Koupelka 

 

Hlasování: 

54 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL SE. Návrh byl přijat. 

 

3)  Zpráva mandátové komise (přednesla H. Svobodová) – na schůzi je přítomno 54 členů 

s hlasovacím právem.  

 

4) Zprávy funkcionářů 

 

a) Předseda klubu P. Novotný 

Zpráva předsedy uvedena ve Zpravodaji. Předseda blahopřeje jubilantům a děkuje 

pořadatelům všech klubových akcí. Dále děkuje sponzorům, a těší se na setkání s členy na 

klubových akcích.  

 

b) Jednatelka Z. Čechová – omluvena  

Zpráva jednatele uvedena ve Zpravodaji. Jednatelka omluvena z dnešní členské schůze ze 

zdravotních důvodů. 

 

c) Poradce chovu HO J. Kopřiva  

Zpráva za loňský rok uvedena ve Zpravodaji. 

V roce 2025 prozatím potvrzena březost u 6 fen NDO a 2 fen PP. Přeje chovatelům hodně 

úspěchů.   

 

d) Poradce chovu MO & STA – zprávu přednáší L. Svobodová 

Zpráva za loňský rok uvedena ve Zpravodaji. S. Lepičová jako úřadující PCH se omlouvá 

z dnešní členské schůzce. V roce 2024 došlo k předání agendy PCH zpět S. Lepičové. Zachována 



 

funkce zástupu z důvodu rozsahu agendy PCH. Členové vše vyřizují standardním způsobem 

přes web. 

Byla uzavřena smlouva s novými vyhodnocovateli DKK, DLK, OCD. Jejich seznam naleznou 

členové na webu. Sami si mohou zvolit, kterému vyhodnocovateli snímky pošlou, či si u něj 

přímo nechají RTG zhotovit 

 

 

e) Výcvikářka P. Latinová Mičulková 

Zve členy na klubové zkoušky a zároveň apeluje na členy, aby se na tyto zkoušky hlásili, a 

chovatele, aby své odchovy motivovali k účasti na zkouškách pořádaných klubem. Klubové 

zkoušky jsou vždy dobře připraveny a korektně posouzeny, není třeba se obávat účasti.  

Informuje o přihlašování na MFŠ – výbor má právo výběru startujících, proto nejsou přihlášky 

obratem potvrzeny. Přijetí přihlášek je potvrzeno nejpozději 14 dní před danou akcí.  

Propozice na KZV a MFŠ jsou zveřejněny, propozice na zbylé zkoušky budou zveřejněny 

v nejbližší době. MJS bude pořádán na okrese Plzeň (pořadatel J. Bezděk). KCHHMO uvítá 

sponzorské dary jak na MJS, tak na jakoukoliv další klubovou akci.  

Informuje členy o vyhlášení soutěže pro chovatelské stanice – bude oceněna CHS, která bude 

mít v daném roce nejvyšší počet odchovů přihlášených na klubové zkoušky. Přesné informace 

budou zveřejněny na webu.  

Na dnešní ČS se předává 12 vůdcovských odznaků. Děkuje všem, kteří se věnují výcviku a 

prezentaci klubových plemen. 

  

f) Ekonom a matrikář H. Svobodová 

Zpráva za loňský rok uvedena ve Zpravodaji. V loňském roce klub dosáhl zisku 13 000 Kč, což 

je optimální (vyvážený rozpočet). Investovali jsme do propagačních předmětů, peníze se 

investují do zkoušek. Část nákladů na akce pokrývají sponzoři. Výbor se snaží optimalizovat 

náklady na VDCH (cestovné členů bonitační komise, apod.). Děkuje sponzorům, nejen těm, co 

poskytují hmotné ceny, ale i služby (např. focení zdarma). 

V loňském roce byl vytvořen putovní pohár pro MJM – děkuje A. Veselíkové.  

Výbor se schází převážně online – šetření nákladů na cestovné.  

KCHHMO má k 1. 1. 2025 605 řádných členů a 43 čestných členů.  

Žádá členy o aktualizaci údajů na webu. Členové si sami nastaví korespondenční adresu, kam 

je následně zasílán Zpravodaj. Dále si členové doplňují informace o psech. Za webem je ruční 

práce členů redakční rady, proto prosíme o trpělivost při přidávání údajů, které zadává 

administrátor. Děkuje A. Veselíkové za aktivitu spojenou s klubovým webem a M. Koupelkovi 

za doplňování údajů k jedincům.  

Připomíná klubu spolupráci se značkou krmiva Lyopet, kde každý nákup člena pak znamená 

příspěvek výrobce na klubové akce v podobě ceny pro vítěze.  

 

 



 

Zpráva mandátové komise (H. Svobodová) – na schůzi je přítomno 55 členů (11:00). 

 

P. Novotný dává hlasovat o schválení zprávy o hospodaření klubu za rok 2024 a stavu matriky 

za rok 2024. Schváleno jednomyslně.  

 

g) Správce majetku M. Cerman 

Zpráva za loňský rok uvedena ve Zpravodaji. Informuje o vytvoření nových roll-upů a trofejí na 

memoriály a zve k prohlédnutí kroniky MVČ. Dále informuje o možnosti zakoupení klubových 

propagačních předmětů. Uvítá tipy od členů, o jaké další předměty by byl zájem (je ovšem 

třeba vždy mít minimální počet kusů k výrobě). 

 

h) Koordinátor VDCH M. Touš 

Zpráva za loňský rok uvedena ve Zpravodaji. V loňském roce bylo nevybráno 5 jedinců, jeden 

z nich dnes uspěl na odvolání. Na rok 2025 naplánovány 4 VDCH. Přihlašování i platby probíhají 

elektronicky, děkuje všem za ukázněnost při přihlašování.  

 

ch) Výstavní referent  

Zpráva za loňský rok uvedena ve Zpravodaji. Informuje členy o plánovaných výstavách. Na KV 

v Brně je přihlášeno celkem 469 ohařů, z toho 99 zástupců KCHHMO. Přihlašování na výstavu 

je již uzavřeno, ale zve všechny k účasti. Na další výstavy KCHHMO (Olomouc, Zákupy) je/bude 

možné se přihlašovat.  

 

i) Předseda CHR V. Veselý 

V roce 2024 CHR neřešila žádné závažné téma. Zpráva se kryje s informacemi uvedenými ve 

zprávách ostatních funkcionářů. 

Otevírá otázku možnosti kontroly zubů mladých psů před 1. rokem života (riziko zranění, 

vylomení zubu). Při kontrole je zaznamenáno, že mladý pes je plnochrupý, a v případě 

následného úrazu/vylomení není nutné na VDCH řešit výjimky či dodávání lékařské zprávy 

nebo rentgenu. Žádá ČS o pověření, aby se výbor touto problematikou zabýval.  

 

Hlasování: 

55 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL. ČS ukládá výboru se tímto bodem zabývat. 

 

h) Zpráva redakční rady 

A. Veselíková omluvena z dnešní ČS. Informace přednesla ve své zprávě H. Svobodová.  

 

5) Zpráva DR – přednáší J. Hlaváč 

Zpráva DR uvedena Zpravodaji. DR neřešila v loňském roce žádný podnět. Při kontrole 

účetnictví nebyly shledány žádné závady.  



 

 

6) Předání ocenění 

 

Čestné uznání KCHHMO: František Blahuš, František Baier, MVDr. Petr Březina 

 

Osobnost KCHHMO: Petr Zoubek 

 

Vůdce roku: Michaela Manová 

 

Psi roku: 

NDO Blanka vom Linsenbuckel – D. Munžilová 

NDO Aston z Komořiny – J. Oulehla 

MOK Dino Via Lucis – P. Zoubek 

MOK Boldog Kis Méhecske – J. Burianová  

PP Carla vom Fossenbrink – R. Man 

SHO Mera z Milhostovských polí – M. Manová  

Vůdcovské odznaky: 

Zlatý – Z. Heuslerová  

Stříbrny – Z. Heuslerová 

Bronzový – J. Svobodová, M. Kaniecká, M. Arnoštová, R. Man, Z. Matějková, P. Zbořilová, 

D. Sýkora, M. Miczek, R. Levý, B. Rysová 

 

 

7) Schválení plánu činnosti a hospodaření klubu na rok 2025 

P. Latinová přednáší plán činnosti (viz Zpravodaj/web). 

H. Svobodová – plán hospodaření je podrobně ve Zpravodaji, rozpočet je plánován jako 

vyrovnaný. 

 

Hlasování: 

55 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL SE. Plány byly ČS schváleny. 

 

8) Schválení úprav a změn v řádech KCHHMO 

Výbor klubu navrhuje doplnit Zápisní řád KCHHMO o následující body:   

 

Do bodu „V. Krytí“ se přidává odstavec b) v následujícím znění: 

„Dvojité krytí, tzv. double mating, musí být schváleno Výborem KCHHMO. Chovatel svůj 

záměr realizovat dvojité krytí včas oznámí chovatelské radě společně s odůvodněním tohoto 

záměru. Tato k žádosti vypracuje písemné stanovisko a to předloží k projednání výboru klubu. 

Výbor pak s konečnou platností rozhodne o tom, zda žádosti bude vyhověno. V případě 

uskutečněného dvojitého krytí je chovatel pro vystavení průkazů původu štěňat povinen 



 

doložit DNA testy všech tří potenciálních rodičů a všech štěňat ve vrhu (testy parentity). DNA 

testy musí být provedeny akreditovanou laboratoří z ČR.“   

 

Hlasování: 

54 PRO, 1 PROTI, 0 ZDRŽEL SE. Návrh byl přijat. 

 

Do bodu „V. Krytí“ se přidává odstavec c) v následujícím znění: 

„Krytí feny může být nahrazeno inseminací. Inseminace smí být použita výhradně mezi 

jedinci, kteří se již předtím úspěšně reprodukovali přirozeným způsobem.  

Výjimku z tohoto opatření může v souladu s Chovatelským řádem FCI povolit P ČMKU dle čl. 

VII, odst. 11 Zápisního řádu ČMKU. Výjimka musí být taktéž schválena Výborem KCHHMO. 

Chovatel, který má záměr požádat o výjimku z tohoto opatření, podá žádost o udělení výjimky 

chovatelské radě společně s odůvodněním tohoto záměru. Tato k žádosti vypracuje písemné 

stanovisko a to předloží k projednání výboru klubu. Výbor pak s konečnou platností rozhodne 

o tom, zda žádosti bude vyhověno.  

Výjimka ČMKU je podmíněna splněním klubových normativů, tj. chovatel musí získat 

schválení výjimky od obou institucí (ČMKU i KCHHMO). Aby bylo předejito veškerým 

pochybnostem, stanovuje se následující postup: 

1. Chovatel požádá KCHHMO o udělení výjimky.  

2. V případě schválení výjimky Výborem KCHHMO zažádá chovatel o udělení 

výjimky P ČMKU. 

3. V případě souhlasu obou institucí zažádá chovatel o vystavení krycího listu. K 

žádosti oba souhlasy přiloží. V případě, že jeden ze souhlasů bude chybět, nebude 

chovateli krycí list vystaven.“  

 

Hlasování: 

55 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL SE. Návrh byl přijat. 

 

9) Různé, diskuze 

 

a) Předseda na úvod diskuze žádá pořadatele zkoušek, aby ČS informovali o průběhu 

plánování.  

• MFŠ – P. Novotný – přípravy probíhají, zvěř připravena, v řešení terény. Zve členy 

na účast na klubových zkouškách. 

• MVČ – S. Rafaj – bude ve stejných terénech jako minulý MJS, přípravy probíhají. Zve 

členy k účasti.  

• NFT Mimoň – L. Svobodová – NFT proběhne tradičně v pátek před výstavou 

v Zákupech, pozvání přijali dva rozhodčí z Rumunska. Zve členy klubu na akci, a to i 



 

v případě, že s FT nemají zkušenosti. Tato akce je mimo jiné určena právě pro 

začátečníky, kteří se s FT chtějí seznámit. 

• MJS – garant J. Bezděk (není na ČS přítomen), za výbor pověřená osoba M. Cerman.  

• KZV při OMS Chrudim – R. Soukup – zkoušky budou v polní honitbě s divokou zvěří. 

Zve členy k účasti.  

 

b) P. Novotný – na loňské KZV bylo přihlášeno málo psů, především klubových plemen. 

Motivuje členy k účasti.  

 

c) V. Veselý – otevírá otázku povinnosti absolvování klubové zkoušky jako podmínku 

chovnosti. Dále rozporuje zkoušky pořádané AMČR – zvážit, zda je uznávat pro chovnost. 

L. Svobodová – reaguje, že toto téma je diskutované ve výboru již delší dobu. Je nutné 

zvážit organizační náročnost pro pořádání zkoušek. Zkoušky AMČR – není to o 

zastřešující organizaci, ale o lidech, kteří zkoušky pořádají. 

R. Man – souhlasí s tím, že zkoušky nejsou o organizaci, která je zastřešuje, ale o 

konkrétním pořadateli. Podporuje návrh povinné klubové zkoušky, ale souhlasí s velkými 

organizačními a logistickými nároky.   

V. Gergely – souhlasí s názorem, že by bylo vhodné mít povinnou klubovou zkoušku; 

navrhuje, aby výbor a CHR tuto problematiku rozpracovali. 

R. Gratclová – je zde také možnost klubové zkoušky mimo ZŘ (např. jako ověření 

loveckých vloh v KCHČF). 

P. Ješina – upozorňuje na porušování ZŘ a zákona na zkouškách, především při práci na 

živé zvěři. Upozorňuje na zodpovědnost ČMMJ v otázce koncepce ZŘ a proškolování 

rozhodčích a navrhuje, aby KCHHMO podal podnět k nadřazené organizaci.  

 

 

Návrh, aby se výbor a CHR zabývali otázkou povinných klubových zkoušek či jiného ověření 

vloh klubových plemen pro chovnost:  

Hlasování : 

52 PRO, 0 PROTI, 3 ZDRŽEL SE. Výbor se bude problematikou zabývat. 

 

Návrh, aby výbor podal podnět na ČMMJ v otázce manipulace se zvěří při vypouštění:  

Hlasování : 

24 PRO, 16 PROTI, 15 ZDRŽEL SE. Návrh nebyl přijat. 

 

d) H. Svobodová – v členské sekci webu jsou k dispozici zpravodaje – historie předchozích 

25 let. Děkuje M. Šubrtovi za výpomoc s přípravou materiálů. 

 

 



 

10) Zpráva návrhové komise – schválení usnesení členské schůze 

Přednesen návrh usnesení – přednáší předseda návrhové komise M. Cerman.  

 

Hlasování: 

46 PRO, 0 PROTI, 0 ZDRŽEL. Návrh usnesení byl přijat. 

 

Předseda poděkoval členům za účast, popřál členům hodně štěstí v kynologické sezóně a 

ukončil členskou schůzi.  

Zapsala Lucie Svobodová 


